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Zápis z jednání komise při Radě města Litoměřice 

konaného dne 31. 1. 2024 od 15:00 hod. v zasedací místnosti U Mrázů v budově MěÚ 
Litoměřice, Mírové náměstí 15/7 

Přítomni: 
Ing. Bc. Dominik HANKO 
Matouš BĚLOHLÁVEK  
Martin ŠIMEK 
Ing. Ivan PALÁN 
Mgr. Bc. Ondřej MAREK 
Robert ČELKO 
Ing. Vítězslav VOTRUBA 
Mgr. Jiří HANÁK 
 
Omluveni: 
Bc. Barbora BITALOVÁ 
 
Nepřítomni: 
Jakub VITKO 
 
Hosté: 
Ing. Radim STUDENÝ 
Ing. Radek LÖWY 
 
Zapisovatel: 
Miroslav Letafka 
 
Jednání řídil předseda komise Ing. Bc. Dominik HANKO. 
 
Program: 

1. zahájení 
2. zhodnocení činnosti komise v roce 2023 
3. aktuální situace na horním nádraží 
4. podněty k projednání 
5. diskuse, různé 
6. závěr 

 
 
1. zahájení 

− předseda komise přivítal přítomné včetně hostů a zahájil jednání. 
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2. zhodnocení činnosti komise v roce 2023 
Ing. Bc. Dominik HANKO 
Zhodnocení docházky členů komise za rok 2023 a hlasování o termínech komise v roce 2024: 
- 15. května (předběžná omluva 2 členů), 
- 25. září (předběžná omluva 1 člena), 
- 13. listopadu (bez připomínek). 
Vždy od 15:00 hod., sekretář komise zašle týden před jednáním upozornění na termín jednání, 
schváleno. 
 
Ing. Radek LÖWY 
- RM oslovila subjekty, které delegovaly členy do komisí, aby byla provedena změna u osob, 
které nemají více jak 20 % účasti při jednání komise.  
 
Předseda komise zhodnotil činnost v roce 2023 (jednání 22. února, 26. dubna, 14. června, 
21. září a 23. listopadu), hlavní přijatá usnesení: 

− Zpracování přehledu rizikových míst ve městě: 
Ing. Bc. Dominik HANKO 
- vytipováno a předáno RM. 
Ing. Radek LÖWY 
- RM se návrhy komise zabývá, v přehledu rizikových míst chybí návrhy na opatření, 
osobně provedeno šetření u MP, seznámení se stanovisky MP. 
K uvedenému všeobecná diskuse se zaměřením na přehled rizikových míst. 

− Zřízení mobilní aplikace pro potřeby občanů pro nahlášení nebezpečné situace, kdy by 
se tato informace přenesla na operační středisko MP: 
Ing. Vítězslav VOTRUBA 
- objasnění představy o aplikaci. 
Robert ČELKO 
- podobná aplikace existuje, MP to řeší, je to v procesu výzkumu a vývoje, členové 
komise budou seznámeni s možnostmi. 
K uvedenému všeobecná diskuse. 

− Opatření, aby PČR mohla sdílet ovládání a náhled kamerového systému MP: 
Robert ČELKO 
- probíhá úzká spolupráce MP – PČR, kamerový systém MP lze využít ve prospěch PČR 
u MP, případně vyžádáním záznamů, dnes proběhla další schůzka a bude pokračovat i 
nadále, technická podpora je nadále v řešení. 
K uvedenému všeobecná diskuse. 

− Provedení revize kamerového systému MP ve spolupráci s PČR (ve smyslu pokrytí) 
z důvodu lepšího vykrytí prostor pro zabezpečení lokalit: 
Mgr. Jiří HANÁK, Robert ČELKO 
- seznámení s kamerovým systémem, počtem kamer a způsoby jejich využití, průběžně 
se vyhodnocuje a přijímají se opatření. 
Ing. Radek LÖWY 
- MP průběžně řeší, kamery se postupně nahrazují modernějšími, původní se stále 
využívají. 
K uvedenému všeobecná diskuse, hlavní téma rozmístění a pohyb přenosných kamer 
podle aktuální situace. 
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− Opětovné vydání obecně závazné vyhlášky města, kterou se stanovují pravidla pro pohyb 
psů na veřejném prostranství a vymezují prostory pro volné pobíhání psů: 
Mgr. Jiří HANÁK, Robert ČELKO 
- seznámení s aktuální situací a problémy. 
Ing. Radek LÖWY 
- vedení města se tímto zabývalo, vyhláška se t. č. vydávat nebude, stejně jako k pití 
alkoholu na veřejnosti, je třeba využít zákonná opatření. 
K uvedenému všeobecná diskuse. 

− Nastavení komunikace mezi komisí a radou města: 
Ing. Bc. Dominik HANKO 
- řešeno, nastaveno. 

− Zvýšený dohled MP na sběrném dvoře v Nerudově ulici v důsledku zvýšené agresivity 
občanů vůči zaměstnancům technických služeb města zabezpečujících chod sběrného 
dvora: 
Ing. Vítězslav VOTRUBA 
- na základě opatření se situace zlepšila. 

− Jednání mezi majitelem objektu horního nádraží (správa železnic, státní organizace) a 
městem Litoměřice za účasti politika pro bezpečnost a pořádek ve městě a předsedy 
komise pro bezpečnost a pořádek ve městě z důvodu objasnění kompetencí (ostraha, 
bezpečnostní agentura, MP, PČR) k zabezpečení pořádku a bezpečnosti na horním 
nádraží (případně i nádraží Litoměřice město): 
 Ing. Radek LÖWY 
- informace ze šetření u MP, seznámení se stanovisky. 
Ing. Radim STUDENÝ 
- informace z jednání se správou železnic, která úzce spolupracuje s PČR, nabídka na 
napojení MP ke kamerovému systému společnosti. 
Robert ČELKO 
- projedná, zdali by bylo technicky možné napojení na kamery společnosti. 
Mgr. Jiří HANÁK 
- seznámení s činností PČR v objektu horního nádraží, kontroly každý den. 
K uvedenému všeobecná diskuse: 
- po kontrolách a zásazích PČR se situace zlepšila, ochranka, kompetence, na nádraží 
Litoměřice město situace dobrá. 
  

3. aktuální situace na horním nádraží 
Řešeno v bodě 2). 
 
4. podněty k projednání 
Ing. Bc. Dominik HANKO 
- bylo by vhodné více využívat dotační program MV ve prospěch MP. 
Robert ČELKO 
- MP je s dotačním programem seznámena, t. č. využívá dotační program KÚ. 
K uvedenému všeobecná diskuse na téma využití asistentů MP a jejich oprávnění. 
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Martin ŠIMEK 
- bezpečnost a pořádek ve městě více řešit v rámci „desatera“ u kulatých stolů. 
K uvedenému všeobecná diskuse. 
Ing. Radek LÖWY 
- město se problémy snaží řešit spíše v dané lokalitě než u kulatých stolů. 
 
Ing. Bc. Dominik HANKO 
- podzemní kontejnery na Mírovém náměstí. 
Ing. Vítězslav VOTRUBA 
- TSM se situací zabývá, seznámení se situací a možnostmi řešení, hlavní problém – nefunguje 
kontrola podnikatelů. 
Ing. Radek LÖWY 
- na základě návrhu TSM bude vedení města řešit s OŽP a OŽÚ. 
K uvedenému všeobecná diskuse. 
 
5. diskuse, různé 
Diskuse probíhala průběžně při jednání. 
 
Ing. Radim STUDENÝ 
- poděkoval JSDH a pracovníkům města, kteří se podíleli na řešení povodní v prosinci 2023 a 
lednu 2024. 
Ing. Radek LÖWY 
- podána informace o jednotlivých profilech měření a vyhlašování 2. a 3. SPA na Labi a Ohři 
(Mělník, Louny, Ústí n/L.), limnigraf na Mostu generála Chábery pouze pomocný, OŽP bude 
řešeno s KÚ jeho přecejchování. 
Všeobecná diskuse k utrženému molu při povodni. 
 
6. závěr 
Předseda komise ukončil jednání a poděkoval za účast, stanoven termín příštího jednání, středa 
15. května 2024 v 15:00 hod., zasedací místnost U Mrázů, budova MěÚ Litoměřice, Mírové 
náměstí 15/7, 2. patro. 
 
 
Jednání ukončeno v 16:50 hodin 
 

zapsal: Miroslav Letafka 


